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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porzadku 

Publicznego 

 

Protokół nr XLVIII/2022 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

wraz z Komisją Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Posiedzenie w dniu 25 października 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 25 października 2022 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:55 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu  

i Zdrowia – Ludmiła Lisowska oraz Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich  

i Porządku Publicznego Jacek Urbański. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator 

 

2. Informacja na temat gospodarki leśnej, stanu drzewostanu i zalesień na terenie Gminy 

Prudnik w roku 2022 (druk nr 1198) 

Na posiedzenie nie było przedstawiciela Nadleśnictwa Prudnik. 
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Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień poruszyła temat stanu czystości lasów. Zapytała czy są 

sposoby na walkę z zanieczyszczaniem lasów? Czy stosowane są kary dla osób je 

zanieczyszczających? Druga kwestia to sprawa dotycząca dokarmiania zwierząt w trakcie 

zimy. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że w ostatnim czasie podejmuje się próby 

wprowadzania zasady „przyniosłeś – wynieś”. Na obszarach leśnych nie ma dużo koszy na 

śmieci. Ludzie powinni się nauczyć sprzątać za sobą. Jeśli chodzi o wyłapywanie osób 

zaśmiecających to nadleśnictwo ma punkty, gdzie dochodzi do porzucania śmieci i tam 

ustawiane są foto pułapki, które pozwalają na namierzanie śmieciarza i ukaranie. Jeśli chodzi 

o dokarmianie zwierząt leśnych to raczej się tego nie praktykuje. 

Radny Ryszard Czeczel zapytał czy nadleśnictwo posiada kamery przenośne i czy można je 

wykorzystać w małpim gaju, gdzie czasami dochodzi do dewastacji? 

Odpowiedź Burmistrza nie została zarejestrowana. 

W dalszej części dyskusji radni poruszyli tematy związane z wandalizmem, z którym spotkać 

można w poszczególnych częściach miasta. W dyskusji udział wzięły radne: Urszula 

Rzepiela, Ludmiła Lisowska. 

Po zakończonej rozmowie przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Informacji na temat gospodarki leśnej, stanu drzewostanu i zalesień na terenie 

Gminy Prudnik w roku 2022 (druk nr 1198) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2021/2022 

(druk nr 1199) 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Ludmiła Lisowska 

poinformowała,  że na posiedzeniu nie mogła być dziś obecna Dyrektor Gminnego Zarządu 

Oświaty i Wychowania Maria Strońska. W dalszej części wypowiedzi poruszyła temat 

subwencji oświatowej, która wystarcza na pokrycie jedynie 47 % wydatków oświatowych. 

Zapytała czy jest jakaś szansa na to, aby tą sytuację zmienić? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że do oświaty gmina dokłada, ponieważ są to zadania 

własne gminy. Struktura subwencji natomiast w różnych gminach wygląda inaczej i jest ona 

związana z ilością dzieci. Im więcej dzieci tym ta subwencja jest wyższa i bardziej korzysta dla 
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budżetu gminy. W sytuacji gdy dzieci jest mniej, a koszty stałe są na tym samym poziomie co 

przy większej ilości, wówczas subwencja ogólnie jest mniejsza.  

Radni podjęli obszerną dyskusja związaną z problemami, z którymi borykają się szkoły. 

Poruszony był tez temat szkół, do których uczęszczają dzieci z różnymi dysfunkcjami. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień poruszyła temat szacunku i dobrych manier wśród 

młodzieży. Pochwaliła różnego rodzaju akcje profilaktyczne przeprowadzane w szkołach, 

między innymi profilaktyki chorób nowotworowych, czy też wszelkiego rodzaju uzależnień, 

między innymi od alkoholu, czy nawet Internetu.  

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka przedstawił wyniki przeprowadzonych 

szczegółowych badań jeżeli chodzi o uzależnienie od alkoholu i narkotyków w szkołach 

podstawowych i średnich na terenie miasta i gminy Prudnik. Analiza jest bardzo szczegółowa, 

z rozbiciem na poszczególne szkoły oraz roczniki młodzieży, których dotyczy. W przyszłym 

tygodniu mają odbyć się spotkania z pedagogami celem ustalenia kierunków działania.   

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska poruszyła również temat liczby godzin 

wyrównawczych w szkołach oraz konkursów przedmiotowych, w których biorą udział dzieci  

z prudnickich szkół. 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Jacek Urbański zapytał skąd wynikają 

różnice w wysokości kosztów utrzymania jednego ucznia w Prudniku w porównaniu do szkół 

wiejskich? 

Burmistrz odpowiedział, że różnica wynika z ilości uczniów uczęszczających do szkoły. 

Koszty utrzymania obiektu, zatrudnienia nauczycieli są stałe. Przeliczając koszt na ucznia – 

gdy jest ich więcej, koszt automatycznie spada. Subwencja liczona jest na ucznia.  

Radni podjęli dalszą dyskusje w temacie podejmowanych działań profilaktycznych 

dotyczących wszelkiego rodzaju uzależnień. 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie.  

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2021/2022 (druk nr 1199) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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4. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1200) 

Projekt uchwały omówiła skarbnik Wioleta Zator. 

1. Dokonuje się zwiększenia dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego 

od osób fizycznych w dziale 756 w § 0010 o kwotę 1.357.660,00zł. 

2. Dokonuje się zmniejszenia dochodów z dywidend spółek gminy w dziale 756 w § 0730 o 

kwotę 150.000,00zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów zrealizowanych ponad planowane wielkości: 

1) w dziale 801 w § 0670 o kwotę 199.000,00zł i w § 0690 o kwotę 131.000,00zł z tytułu 

odpłatności za dożywianie w stołówkach szkolnych i przedszkolnych. Jednocześnie dokonuje 

się zwiększenia wydatków na zakupy środków żywności w dziale 801 rozdziale 80148 o kwotę 

330.000,00zł. 

2) w dziale 801 w § 0750 o kwotę 1.490,00zł z tytułu najmu pomieszczeń w Zespole Szkół  

w Prudniku. Pozyskane środki przeznacza się na zakup materiałów i wyposażenia dla szkoły  

w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 1.490,00 zł. 

3) w dziale 801 w § 0950 o kwotę 3.256,01zł z tytułu odszkodowań ZSP nr 1 w Prudniku i ZSP 

w Szybowicach. Pozyskane środki przeznacza się odpowiednio na naprawę uszkodzonego 

sprzętu  -1.556,00zł oraz naprawę rynny -1.700,01zł.   

4) w dziale 926 w § 0750 o kwotę 15.000,00zł, w § 0920 o kwotę 800,00zł, w § 0950 o kwotę 

1.300,00zł, w § 0970 o kwotę 630,00zł. Pozyskane dochody przez ASiP przeznacza się na 

zakup materiałów i usług niezbędnych do prawidłowego funkcjonowania obiektów 

sportowych. 

4. Dokonuje się zmniejszenia dochodów w dziale 801 w § 6257 o kwotę 300.000,00zł na 

zadanie „Remont ogólnodostępnego kompleksu sportowego przy Publicznej Szkole 

Podstawowej nr 3 w Prudniku”. Ze względu na wydłużenie terminu realizacji zadania, wpływ 

dotacji nastąpi w 2023 r. 

5. W związku z wyjaśnieniami Ministerstwa Finansów, iż dodatek węglowy stanowi element 

polityki społecznej państwa dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej poprzez zmniejszenie 

dochodów w dziale 852 § 2180 o kwotę 4.100.400,00zł i zwiększenia dochodów w dziale 853 

§ 2180 o kwotę 4.100.400,00zł. 

Jednocześnie dokonuje się zmiany dodatku węglowego po stronie wydatkowej z dział 852 

rozdziału 85295 do dział 853 rozdziału 85395 w kwocie 4.100.400,00zł. 

6. W związku z decyzją zebrań wiejskich dokonuje się zmian w zadaniach realizowanych  

w ramach Funduszu Sołeckiego: 

1) w Sołectwie Szybowice poprzez: 

-zmniejszenie zadania majątkowego pn. „Doposażenie i remont istniejącego placu zabaw  

w Szybowicach” w dziale 900 rozdziale 90095 o kwotę 2.300,00zł 

- zwiększenie zadania pn. „Organizacja uroczystości wiejskich we wsi Szybowice” w dziale 

010 rozdziale 01095 o kwotę 2.300,00zł. 

2) w Sołectwie Moszczanka poprzez: 

- odstąpienie od realizacji zadania pn. „Remont drogi gminnej w Moszczance (działka nr 574) 

- II etap” w dziale 600 rozdziale 60017 o kwotę 20.141,80zł, 

- zwiększenie zadania pn. „Przebudowa z rozbudową oraz zmiana funkcji obiektu przy 

Stadionie Sportowym w Moszczance z przeznaczeniem na WDK” w dziale 921 rozdziale 92109 

o kwotę 20.141,80zł. 

7. Dokonuje się zmniejszenia wydatków w dziale 710 rozdziale 71004 o kwotę 27.060,00zł w 

zadaniu pn. „Zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego 

obszar części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka w gminie Prudnik” ze względu na przesunięcie 

płatności zadania na 2023 rok.  
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8. Dokonuje się przesunięcia środków GZOiW poprzez zmniejszenie wydatków w dziale 750 

rozdziale 75085 o kwotę 2.300,00zł i zwiększenie wydatków w dziale 801 rozdziale 80195 o 

kwotę 2.300,00zł na opłaty i na nagrody dla uczniów w gminnych konkursach. 

 9. Dokonuje się zwiększenia wydatków:  

1) w dziale 700 rozdziale 70005 o kwotę 160.000,00zł na bieżące utrzymanie lokali 

użytkowych, 

2) w dziale 700 rozdziale 70007 o kwotę 61.500,00zł na wymianę kotła CO w budynku 

wielorodzinnym nr 252 w Moszczance, 

3) w dziale 757 rozdziale 75702 o kwotę 150.000,00zł na odsetki od kredytów, 

4) w dziale 852 rozdziale 85202 o kwotę 410.000,00zł na opłaty za pobyt w DPS, 

5) w dziale 852 rozdziale 85215 o kwotę 17.300,00zł na dodatki mieszkaniowe, 

6) w dziale 855 rozdziale 85508 o kwotę 53.200,00zł na opłaty za dzieci przebywające  

w rodzinach zastępczych, 

7) w dziale 855 rozdziale 85510 o kwotę 67.720,00zł na opłaty za dzieci przebywające  

w placówkach opiekuńczo-wychowawczych, 

8) w dziale 921 rozdziale 92120 o kwotę 15.000,00zł na zadanie pn. „Modernizacja  kapliczek 

przy ul. Nyskiej i ul. Wiejskiej w Prudniku”. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański odniósł się do punktu 4 uzasadnienia. Zapytał jaki 

jest powód wydłużenie terminu realizacji zadania? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformowała, że powód leży po stronie wykonawcy. 

Pierwotnie zadanie miało być zakończone przed 1 września, jednak z pewnych względów 

termin się musiał ulec zmianie. Wyraził nadzieję, że do końca roku zadanie zostanie 

zrealizowane.  

Radny Jacek Urbański poruszył kwestię zwiększenia wydatków o kwotę 160.000,00zł na 

bieżące utrzymanie lokali użytkowych. 

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła skąd wynika wnioskowana kwota. 

Radny Jacek Urbański poprosił o listę lokali, których konkretnie dotyczy omawiana kwota. 

W kwestii zmian w budżecie głos zabrała jeszcze radna Zofia Zeprzałka – Krzemień.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu chwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok 

(druk nr 1200) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 
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Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1201) 

Projekt uchwały omówiła skarbnik Wioleta Zator. 

Załącznik nr 1 do uchwały  

Zgodnie z przepisem art. 229 ustawy wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej 

i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie 

wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki 

samorządu terytorialnego.  

W celu dostosowania wielkości ujętych w WPF z wielkościami ujętymi w budżecie Gminy 

Prudnik na 2022 r. dokonano zmian w załączniku nr 1 do uchwały nr LIV/887/2021 Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 w związku z podjętymi do dnia 20.10.2022 r. 

zarządzeniami Burmistrza Prudnika, a także z przedłożoną na bieżącą sesję RM 

uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 r.  

Powyższe zmiany nie miały wpływu na wynik budżetu oraz na kwotę długu. Wartości przyjęte 

w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie Gminy Prudnik na 2022 r. są zgodne. 

Załącznik nr 2 do uchwały  

1. W przedsięwzięciu bieżącym pn. „Solidarni z Ukrainą - pomoc migrantom wojennym w 

województwie opolskim" zwiększa się limit wydatków na 2023 rok o kwotę 67.000,00zł. 

Projekt realizowany w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Opolskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa XIV Wsparcie osób uciekających z Ukrainy w 

wyniku działań zbrojnych prowadzonych na terenie tego kraju w kwocie 194.055,12zł.  

W ramach projektu zostaną wyremontowane dwa mieszkania dla migrantów z Ukrainy oraz 

zostanie zakupione wyposażenie pomieszczeń m. in. meble, łóżka, sprzęt gospodarstwa 

domowego i inne akcesoria. W 2022 r. zostanie podpisana umowa na realizację zadania 

natomiast płatność nastąpi w 2023 r. 

2. W przedsięwzięciu pn. „Zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka w gminie Prudnik” dokonuje 

się zmniejszenia limitu wydatków w 2022 r. o kwotę 27.060,00zł i jednocześnie dokonuje się 

zwiększenia limitu wydatków na 2023 r. o kwotę 27.060,00zł. Zadanie realizowane jest w 

dwóch etapach. W związku z obszernym zakresem opracowania dokumentacji zapłata za I etap 

zostaje przesunięta na 2023 r. Łączna wartość zadania wynosi 54.120,00 zł. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1201) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3) zasad sprzedaży lokali mieszkalnych oraz określenia warunków udzielenia bonifikat (druk 

nr 1202) 

Projekt uchwały ma na celu zaktualizowanie uchwały Nr XXV/449/2020 Rady Miejskiej  

w Prudniku z dnia 28 maja 2022 r. w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych  

i jednolokalowych budynków mieszkalnych oraz określenia warunków udzielania bonifikat  

i wysokości ich stawek procentowych przy sprzedaży lokali i jednolokalowych budynków 

mieszkalnych, zmienioną uchwałą Nr XXXIX/578/2020 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 18 

grudnia 2020 r. W Gminie Prudnik w komunalnym zasobie jest kilka jednolokalowych 

budynków mieszkalnych, a zainteresowanie najemców ich wykupem jest znikome, dlatego też 

zasadnym jest określenie zasad tylko przy sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz ich 

najemców. W uchwale Nr XXV/449/2020 z dnia 28 maja 2020 r. wyrażono zgodę na udzielenie 

bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych w przypadku złożenia wniosków o wykup do dnia 

31 grudnia 2020 r. Termin ten został wydłużony do dnia 30 kwietnia 2021 r. uchwałą 

zmieniającą Nr XXXIX/578/2020 z dnia 18 grudnia 2020 r. 

Zaktualizowanie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Prudnik 

podyktowana jest chęcią złożenia wniosków o wykup lokali mieszkalnych przez najemców, 

którzy z powodu zdarzeń losowych nie mieli możliwości złożenia wniosku w ustalonym 

terminie. W proponowanej uchwale postanowiono nie określać terminu składania wniosków 

przez najemców lokali mieszkalnych o wykup korzystając z bonifikat. Sprzedaż lokali 

mieszkalnych według proponowanych zasad pozwoli na dalszy postęp w zmianie struktury 

własności lokali w zakresie ich utrzymania w należytym stanie technicznym. Przedmiotowa 

uchwała ma także na uwadze zwiększenie zainteresowania wykupem mieszkań w celu 

wyzbycia się mienia komunalnego obciążającego budżet gminy, zwłaszcza budynków, 

w których pozostały pojedyncze mieszkania i wspólnoty mieszkaniowe mają większość,  

a gmina w tych budynkach ma ograniczone możliwości gospodarowania zasobami 

mieszkaniowymi. Ponadto podjęcie niniejszej uchwały pozwoli na uzyskanie dochodów ze 

sprzedaży oraz przeniesienie wraz ze sprzedażą lokalu kosztów częściowego utrzymania 

mienia na właścicieli nieruchomości lokalowych. 

Burmistrz poinformował, że na Komisji Budownictwa padł wniosek o określenie terminu 

składania wniosków do kwietnia 2024 r.  

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zauważył, że w uchwale nie ma zapisu  

o sprzedaży jednolokalowych budynkach mieszkalnych. 

Burmistrz wyjaśnił, że uchwała została przedstawiona w sposób bardziej przejrzysty. 

Zainteresowanie budynkami jednolokalowymi jest znikome i jeśli trafi się chętna osoba to 

wówczas bonifikata będzie mogła zostać mu naliczona indywidualną uchwałą.  

Po zakończonej rozmowie projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych oraz 

określenia warunków udzielenia bonifikat (druk nr 1202) kolejno przez: 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

4) sprzedaży nieruchomości zabudowanej (druk nr 1203) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej (druk nr 

1203) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

5) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1204) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1204) kolejno przez: 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

6) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1205) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1205) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1205).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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7) zmieniająca uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1206 i druk nr 

1207) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 1206 i druk nr 1207) blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1205).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

8) oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości  

w Prudniku (druk nr 1208) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w 

Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1208) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-
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Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

5. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Ludmiłą Lisowska poprosiła o przekazanie informacji dotyczących 

węgla. 

Burmistrz oznajmił, że na chwilę obecną czeka na wytyczne – ustawę, która ma regulować tą 

kwestię. Oznajmił, że złożył deklarację, iż gmina Prudnik będzie się angażować w dystrybucję 

węgla zgodnie z zapisami ustawy. Jest kilka niedomówień, jeżeli chodzi o parę szczegółów, 

jednakże na dniach odbędzie się szkolenie, które ma rozjaśnić pewne kwestie. Burmistrz 

oznajmił, że z tego co przekazywał wojewoda opolski węgiel ma pochodzić ze śląska, czyli 

Opolszczyzna ma zostać przypisana do polskich kopalń, a zaopatrywać w węgiel ma nas Polska 

Grupa Górnicza. Jest dużo ryzyk dla samorządów związanych z dystrybucją, nie znane są 

wszystkie szczegóły, zobaczymy co pokaże rzeczywistość.   

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

 

 

 

   Przewodnicząca Komisji  

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 Ludmiła Lisowska 
 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 

 


